
Geachte gemeenteraad, 

 

Namens coöperatieve vereniging Meerkracht uit Meerstad willen wij graag nog nadere inbreng 

leveren, als aanvulling op de brief met aandachtspunten die we samen met Dorpsbelangen Meerstad 

hebben gestuurd. 

 

Het besluit in het verleden om Meerstad te ontwikkelen als eerste gasloze dorp was toekomstgericht 

en daadkrachtig. 

 

In het nieuwe Masterplan zien wij graag weer visie en daadkracht, namelijk op het gebied van 

biobased circulair bouwen. Helaas blijkt namelijk voortdurend dat de bouwwereld heel erg 

conversatief is en het gebruiken van op de markt al bestaande circulaire bouwmaterialen niet snel 

genoeg van de grond komt. Iets wat wel erg van belang is als er 6000 woningen gebouwd gaan 

worden. 

 

Daar komt nog bij dat Meerstad zich bij uitstek leent voor het experimenteren met het zelf lokaal 

produceren van deze circulaire bouwmaterialen. Hoe vet zou het zijn als er in de nabije omgeving, 

op tijdelijke akkers bijvoorbeeld in polder Lageland, grondstoffen geoogst zouden kunnen worden 

om verwerkt te worden in isolatiemateriaal wat ter plekke gebruikt kan worden bij de bouw van 

nieuwe woningen. Denk aan hennep, vlas of lisdodde met hun uitstekende isolatiewaarde. Hier zijn 

al positieve ervaringen mee in het Noorden, zoals door Bouwgroep Dijkstra Draisma. 

 

De voordelen: 

• CO2-négatief bouwen komt binnen bereik in plaats van dat het bouwen van 6000 woningen 

bijdraagt aan verdere opwarming van de aarde 

• Voor boeren een nieuw verdienmodel en kansen voor lokale werkgelegenheid en 

bedrijvigheid 

• Ervaringen die opgedaan worden kunnen voor de gemeente input zijn voor andere wijken 

• Minder bouwafval zoals bijvoorbeeld heel veel piepschuim dat dagelijks de natuur in waait 

in Meerstad 

• Meerstad komt hiermee opnieuw bijzonder in het nieuws, net als toen deze gemeenteraad 

besloot om Meerstad als gasloos dorp te ontwikkelen 

 

Hartelijk bedankt voor uw aandacht. 

Namens Meerkracht 

 

Stefan Haan 

secretaris 


